
خبر و مصاحبه

مرحله ســـوم انتخابی جـــام جهانـــی ۲۰۲۶ در منطقه 
غرب آســـیا تا آخرین روز ســـال ۱۴۰۳ دچار وقفه است 
تـــا تیم های ملـــی حاضر در ایـــن رقابت ها به بررســـی 
عملکرد خود در ۶ بازی گذشـــته و تقویت نقاط ضعف 
و قوت خـــود بپردازنـــد. کادر فنـــی تیم ملی ایـــران در 
دوران چهـــار ماهه بازی هایش بـــرای کمک به برگزاری 
هر چـــه دقیق تر رقابت هـــای لیگ برتـــر و جام حذفی 

ایران و همچنین عدم فشـــار مضاعف روی ملی پوشان 
تیم های حاضر در لیگ های نخبگان و قهرمانان آســـیا 
۲، تصمیـــم بـــرای برگـــزاری اردوی بلندمدت نـــدارد تا 
بازی هـــای باشـــگاهی بـــه خاطـــر اردوی تدارکاتی دچار 

نشود.  تعویق 
امیـــر قلعه نویـــی اعتقـــاد دارد بازیکنـــان بـــا حضور در 
بازی های باشـــگاهی پرفشار می توانند شـــرایط ایده آل 

خود را حفـــظ کنند. حـــال باید دید آیا ســـرمربی تیم 
ملی ایـــران در تعطیلی زمســـتانی رقابت های لیگ برتر 
کـــه از اواســـط دی ماه آغـــاز خواهد شـــد اردوی کوتاه 
مدتی را بـــرای گزینه هـــای داخلی خـــود جهت حضور 
در تیـــم ملـــی برگـــزار می کنـــد یا بـــا توجه به شـــانس 
اندک برای برگزاری بازی های دوســـتانه خبری از اردوی 

تدارکاتی هـــم نخواهد بود.

اصرار قلعه نویی 
به برگزاری 

منظم لیگ برتر

آغاز تمرینات انفرادی مجید حسینی
مجید حســـینی، مدافع ایرانی کایسری چند روزی است به 
صورت انفرادی تمرین می کند. حســـینی کـــه از ناحیه مچ 
پا آســـیب دیده اســـت، پـــس از گذراندن مـــدت لازم برای 
درمانـــش حالا انفـــرادی تمرین می کنـــد و از ۳ هفته دیگر 
می توانـــد به صـــورت جـــدی در تمرینات گروهی شـــرکت 
کـــرده و آمـــاده حضـــور در زمین شـــود. وی پـــس از پایان 
تمرینـــات انفرادی و حضـــور در تمرینات گروهی کایســـری 
می توانـــد در تمرینات بعـــدی تیم ملی هم حضور داشـــته 
باشـــد و حتی در بازی  بعدی که مقابل امارات، ۳۰ اســـفند 
برگزار می شـــود، شـــرکت کند. گفتنی اســـت حســـینی تا 
امروز در بازی های امســـال برای کایســـری به میدان نرفته 
و این مســـأله در عملکرد دفاعی بســـیار بد این تیم نسبت 

بـــه زمان حضـــور وی در ترکیب اصلی، ملموس اســـت.

 عطایی: حق پخش را ندهند 
به مشکل می خوریم

علـــی عطایـــی، مدیرعامل باشـــگاه چادرملـــو اردکان 
در واکنـــش به عملی نشـــدن حق پخـــش تلویزیونی 
کـــه باید به باشـــگاه ها پرداخت شـــود، گفـــت: »۵۸ تا 
۷۲ درصـــد درآمد باشـــگاه های کشـــورهای اروپایی از 
حق پخـــش تلویزیونی اســـت، بنابراین عمـــده درآمد 
باشـــگاه ها از حـــق پخـــش اســـت و باقی هم شـــامل 

فـــروش پیراهن، بلیت فروشـــی و... اســـت.«
او ادامـــه داد: »در ایـــن وضعیـــت اقتصـــادی کشـــور، 
فوتبـــال نه تنهـــا صنعت نیســـت بلکه تبدیـــل به یک 
مقوله هزینه بر شـــده اســـت و به همیـــن دلیل بخش 
خصوصـــی ورود نمی کنـــد و اگر هـــم ورود کند به یک 
جایی می رســـد کـــه دیگـــر نمی تواند ادامـــه دهد چرا 
کـــه فقط هزینـــه می کند و این موضـــوع حتی با وجود 
ایجاد شـــهرت و مســـائل دیگر تا یـــک جایی جذابیت 
دارد، ایـــن هزینه کردهـــا شـــما را به جایی می رســـاند 
که دیگر قیـــد تیمـــداری را بزنید. برای اینکـــه فوتبال 
در کشـــور رونق داشـــته باشـــد باید کمـــک کنیم. اگر 
باشـــگاه ها درآمـــد داشـــته باشـــند عـــاوه بـــر اینکـــه 
می تواننـــد تیـــم خوبـــی تشـــکیل دهنـــد، به توســـعه 
زیرســـاخت ها هـــم فکر می کننـــد. یکـــی از معضات 
ورزش مـــا زیرســـاخت اســـت، باشـــگاه ها امســـال در 

بحث ورزشـــگاه ها مشـــکل داشـــتند.«
مدیرعامل باشـــگاه چادرملو اردکان بیان کرد: »ســـال 
آینـــده AFC بـــه صورت شـــفاف مقـــدار درآمد حاصل 
از حق پخـــش را از باشـــگاه ها می خواهـــد و این مورد 
یکی از شـــرط های دریافت مجوز حرفه ای خواهد شد 
و بایـــد مســـئولان به این موضـــوع ورود کننـــد. چطور 
نمی داننـــد حق پخـــش باعث حذف تیم هـــای ایرانی 
از آســـیا می شـــود؟ به ما اعام کردند کـــه باید VAR را 
خریداری کنید، اکنـــون نمی توانیم این مبلغ را که ۳۵ 
میلیارد تومان اســـت هزینه کنیـــم، چون بودجه خود 
را ابتدای فصل بســـتیم. سیستم کمک داور ویدیویی 
هم یک نوع زیرســـاخت اســـت و اگر درآمـــد مجزایی 
داشته باشیم، آن را به VAR اختصاص خواهیم داد.«

طارمی: حضور در اینتر رؤیایی بود 
که به واقعیت پیوست

مهـــدی طارمی پیش از دیدار نراتـــزوری مقابل لایپزیگ 
در لیـــگ قهرمانان اروپا، گفـــت: »در هفته اول حضورم 
در اینجا تولد ۳۲ ســـالگی ام را جشـــن گرفتـــم و در یک 
بـــازی دوســـتانه ۲ گل بـــه ثمـــر رســـاندم که ایـــن واقعاً 
برایـــم فوق العاده بود. ایـــن )حضور در اینتـــر( یک رؤیا 
بود که به حقیقت پیوســـت و شـــروع چیـــزی زیبا بود. 
من از کودکی عاشـــق فوتبال شـــدم. گلزنـــی، پاس گل 
و پیـــروزی در مســـابقات همیشـــه احساســـات خاصی 
بـــه مـــن داده اســـت.« مهاجـــم ایرانـــی اینتـــر در پایان 
خاطرنشـــان کرد: »در فوتبال هـــر روز یک درس جدید 
یاد می گیرید و اگـــر می خواهید یک ورزشـــکار حرفه ای 
شـــوید، باید همیشه متعهد باشـــید. من همیشه سعی 
می کنـــم مثبت باشـــم، انتقـــادات را می پذیـــرم و از هر 
تمرین و هر مســـابقه ای برای پیشـــرفت خودم استفاده 
می کنـــم. رختکن تیم برای من مهم و اساســـی اســـت 
چـــون هم تیمی هایـــم مانند خانـــواده ای می شـــوند که 
در آن بـــه هم کمـــک می کنیم. ما در شـــادی ها و دردها 
کنار هم هســـتیم و برای رســـیدن به هدفی یکســـان پا 

به زمیـــن می  گذاریم.«

برای برگزاری دیدار تدارکاتی تیم ملی فوتسال

دیدار با روسیه و ازبکستان منتفی شد
پس از هـــزاران فرضیه و گمانه زنـــی در خصوص آینده 
نیمکت تیـــم ملـــی، وحید شمســـایی و فدراســـیون 
فوتبـــال بـــرای ادامه همـــکاری بـــه توافق رســـیدند و 
ســـرمربی فعلی با حمایت کامل به دنبال برنامه ریزی 
و تعیین اســـتراتژی جدید خواهد رفت. در شـــرایطی 
کـــه تیم ملـــی فوتســـال، فیفـــادی قبلـــی را بـــه علت 
نامشـــخص بودن بســـیاری مســـائل اعـــم از نیمکت 
تیـــم ملی از دســـت داده بـــود، به نظر می رســـد وقفه 
بین المللـــی پیـــش  رو را هـــم بـــدون انجـــام بـــازی 
دوســـتانه پشت سر بگذارد. فدراســـیون فوتبال ایران 
برای دیدار تدارکاتی ابتدا درخواســـتی به فدراســـیون 
فوتبال روســـیه و ســـپس ازبکســـتان ارســـال کرده که 
با پاســـخ منفـــی آنها روبـــه رو شـــده اســـت. تزارها در 
روزهای گذشـــته در تورنمنت پنج جانبه  ای که میزبانی 
آن را برعهـــده داشـــتند، با تیـــم ملی جوانـــان خود و 
تیم های تاجیکستان، صربســـتان و قرقیزستان بازی 
کرده انـــد و پیش از این یک مســـابقه دوســـتانه نیز با 
تیـــم ملی شـــیلی انجـــام داده و لزوماً برنامـــه ای برای 
ســـفر به ایـــران نخواهند داشـــت. تیم ملی فوتســـال 
ازبکســـتان، از ناکام هـــای بـــزرگ جـــام جهانـــی که با 
توجه بـــه امتیاز میزبانـــی انتظارات را بـــرآورده نکرد و 
حذف زودهنگامی از آوردگاه بزرگ داشت، حدود سی 
روز پیـــش با وناســـیو لوپز، مربی خـــود قطع همکاری 
نمـــود و در ماه های اخیـــر در دیدارهایی دوســـتانه به 

مصاف بحریـــن و مراکش رفته اســـت.

از انتقادها استقبال می کنیم اما تخریب بد است

تیموریان: قلعه نویی علاقه به جوانگرایی دارد
احمدعباسی: عاقبت فوتسال همانند فوتبال نباشد

حاشیه ها به فوتسال ضربه بدی وارد کرد

آندرانیـــک تیموریـــان، مربـــی تیـــم 
ملـــی فوتبـــال دربـــاره وضعیـــت تیم 
ملـــی و انتقادات مطرح شـــده گفت: 
»در فـــاز دفاعـــی نیـــاز بـــه اصاحاتی 
داریـــم کـــه بایـــد در اردوهـــای بعدی 
بـــا تدبیـــر امیـــر قلعه نویـــی و اعضای 
کادرفنـــی اصاح شـــود تا بـــه مراتب 
بهتر، سازماندهی شده تر و متمرکزتر 
باشـــیم. بـــا تجربه ســـال ها بـــازی در 
تیم ملی ایران می گویم فوتبال آســـیا 
خیلی پیشـــرفت کرده و تیم ها به هم 
نزدیک شـــده اند. هیـــچ تیمی از قبل 
بازنده نیســـت. خودتان شگفتی  ها را 
در ایـــن مرحله دیده اید. این نشـــان 
می دهد همـــه تیم ها با ســـازماندهی 
و ســـرمایه گذاری مناسب توانسته اند 
خودشـــان را به تیم های ســـطح اول 

آســـیا نزدیک کنند.«
او افـــزود: »ایـــن کادرفنـــی حـــدود 
یـــک ســـال و نیـــم اســـت بـــه تیـــم 
ملـــی آمده انـــد و قطعـــاً پشـــت ایـــن 
تعـــداد پیـــروزی، تدبیـــر و تفکراتـــی 
وجـــود دارد. همـــه جامعـــه فوتبـــال 
مثل پیشکســـوتان، بزرگان فوتبال و 
رســـانه ها باید از این اتفاق خوشحال 
باشـــند و بایـــد از بازیکنـــان، امیـــر 
قلعه نویی و کادرفنی تشـــکر کرده و به 
آنها تبریـــک بگوییم. باید قبول کنیم 
از لحـــاظ ســـخت افزاری و نرم افزاری 
وجـــود  بـــا  امـــا  داریـــم  مشـــکاتی 
داشـــته های خود بهترین نتایج را در 

یک ســـال و نیم گذشـــته گرفته ایم. 
نمی خواهـــم روی این مشـــکات ریز 
شـــوم اما قطعـــاً کاســـتی های زیادی 
نســـبت به حریفان داریم اما در بعد 
نتیجه گیری عملکرد تیم ملی بســـیار 

قابل قبـــول بوده اســـت.«
ایـــن مربـــی تیـــم ملـــی بیـــان کرد: 
»از انتقـــادی که بـــه تیم ملـــی ایران 
کمـــک کند و ســـازنده باشـــد، خیلی 
اســـتقبال می کنیـــم و مشـــتاق ایـــن 
حرف هـــا هســـتیم امـــا هـــر انتقادی 
کـــه بـــا هـــدف تخریـــب بازیکنـــان، 
ســـرمربی و کادرفنی تیم ملی باشـــد 
درســـت نیســـت. هرکـــس می تواند 
درباره تیم ملی نظـــر بدهد اما از الان 
ناکامـــی در جام جهانی را القا نکنید. 

می خواهیـــم  هـــم  دوســـتان  از 
حرف هایی زده شـــود کـــه به تیم 

ملـــی کمـــک کند.«
ســـال  ز  »ا گفـــت:  تیموریـــان 

گذشـــته کادرفنـــی تیـــم ملـــی 
بیشـــتر بازی ها را بـــا حضور در 
ورزشـــگاه تماشـــا کرده و فیلم 
همـــه دیدارهای لیـــگ برتر و 

لژیونرهـــا را نیـــز می بینیـــم. 
در  بایـــد  ابتـــدا  جوانـــان 
بالاترین ســـطح خودشان 
را در لیـــگ برتـــر نشـــان 
بـــه تیـــم  داده و ســـپس 
ملـــی دعوت شـــوند. ما و 
امیـــر قلعه نویـــی عاقـــه 
داریم بـــه جوانـــان بازی 
بدهیـــم. نفـــرات جوانی 
هم که بـــه تازگی بـــه تیم 

ملـــی تزریق شـــده اند باید 

بیشـــتر تاش کرده و تفکرات شـــان 
را حرفه ای تـــر کننـــد تـــا زودتـــر بـــه 
ترکیب هم برســـند. جوانـــان خیلی 
خوبـــی داریـــم. در ادامـــه هـــم اگـــر 
ببینیـــم جوانـــی می توانـــد بـــه تیـــم 
ملی کمک کنـــد، از حضورش در تیم 

ل  ســـتقبا ا کـــرد.«ملـــی  خواهیم 

ناکامـــی اخیر تیم ملی فوتســـال کشـــورمان در مســـابقات 
جام جهانی ۲۰۲۴ اتفاق ناخوشـــایندی برای فوتسال ایران 
بـــود. تیمی که با بازیکنان بزرگی در این دوره از مســـابقات 
حضـــور یافـــت امـــا برخـــی از اتفاقـــات منجـــر به 
شکســـت و حذف این تیم شـــد. بافاصله پس 
از ناکامـــی تیم ملـــی زمزمه هایـــی در خصوص 
تغییـــر کادر فنـــی و جدایـــی وحید شمســـایی 
ســـرمربی تیم بـــه گـــوش رســـید، موضوعی که 
در چند روز گذشـــته با برگزاری جلســـه کمیته 
فنی منتفی و شمســـایی در ســـمت خود 

شد. ابقا 
ســـعید احمدعباســـی، گلـــزن 
تیم ملـــی و بهتریـــن بازیکن 
فوتســـال آســـیا در خصوص 
ابقـــای وحید شمســـایی 
ورزشـــی«  یـــران  »ا بـــه 
می گوید: »هر مربی ای 
کـــه بـــرای تیـــم ملـــی 
د  می شـــو ب  نتخـــا ا
باید حمایت شـــود و 
اعتقادم  به شخصه 
بـــر ایـــن اســـت که 
بایـــد از شمســـایی 
حمایـــت کرد تا تیم 
ملی فوتسال بتواند 
بـــه  بقات  مســـا ر  د
نتیجـــه ای که لایق آن 
اســـت، برســـد. البتـــه ایـــن حمایت 
تنهـــا کامـــی نباشـــد و بایـــد در عمل 
هـــم دیـــده شـــود تـــا باعـــث دلگرمی 

ســـرمربی شـــود.«

او صحبت هـــای خـــود را این گونـــه ادامـــه می دهـــد: »باید 
همه جـــوره از تیـــم ملی و ســـرمربی آن در هر رشـــته ای که 
فعالیـــت می کنـــد، حمایـــت کـــرد. وظیفـــه ما بـــه عنوان 
بازیکن هم حمایت از ســـرمربی تیم ملی است و امیدوارم 
کـــه این حمایت ها منجـــر به موفقیت تیم ملی شـــود. تیم 
ملی در جـــام جهانی عملکرد خوبی داشـــت امـــا برخی از 
اتفاقات باعث شـــد تا ما نتوانیم در بـــازی با مراکش موفق 

شـــویم و این تیم را شکســـت دهیم.«
ایـــن بازیکن تیـــم ملی فوتســـال می افزاید: »در ســـال های 
اخیـــر حواشـــی در فوتســـال بســـیار بـــوده و فوتســـال هم 
همانند فوتبال با حاشیه های بســـیاری همراه بود و همین 
حاشـــیه ها به فوتســـال ضربـــه زد. فوتســـال ایـــران یکی از 
قدرت هـــای برتر دنیاســـت و همه تیم ها ایـــران را به عنوان 
یکی از قدرت های فوتســـال جهان می شناسند. امیدواریم 
که عاقبـــت فوتســـال همانند فوتبال نباشـــد. متأســـفانه 
فوتبـــال ایران چند ســـالی اســـت کـــه هیچ نماینـــده ای در 
جمع برترین بازیکنان آســـیایی ندارد. امیدوارم فوتســـال 

بدون حاشـــیه به کار خـــود ادامه دهد.«
احمدعباســـی می گویـــد: »تفاوت های زیـــادی بین فوتبال 
و فوتســـال وجـــود دارد که یکـــی از این تفاوت ها پوشـــش 
کم اخبار فوتســـال اســـت و بـــه این دلیل فوتســـال کمتر از 
فوتبـــال دیده می شـــود، این در حالی اســـت که فوتســـال 
ایـــران از قدیـــم یکـــی از قدرت هـــای جهـــان محســـوب 
می شـــود. فوتســـال ایران پتانســـیل بالایـــی دارد و جوانان 
خوبـــی در ایـــن رشـــته فعالیـــت می کننـــد که هر کـــدام از 
این بازیکنـــان می توانند جایگزین ســـتاره های کنونی تیم 

ملی شـــوند.«
بهترین بازیکن فوتسال آســـیا در پاسخ به این سؤال که آیا 
پس از انتخاب به عنوان بهترین بازیکن آســـیا پیشـــنهادی 
داشـــتی؟ می گوید: »بله، پیشـــنهادهای زیادی داشـــتم اما 
ترجیـــح دادم در ایـــران بمانم و بـــه همراه گیتی پســـند به 
عنـــوان قهرمانـــی لیـــگ برتر دســـت یابم. در حـــال حاضر 
تیـــم مـــا شـــرایط خوبـــی دارد و می توانـــد قهرمـــان لیـــگ 
شـــود. عاوه بـــر این بازیکنـــان هم برای ایـــن هدف تاش 

می کننـــد و امیـــدوارم که تـــاش بچه ها نتیجـــه دهد.«

نقل قولواکنش
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اتفاقـــات و حواشـــی فصـــل گذشـــته لیـــگ 
برتـــر فوتبـــال در بحـــث داوری باعث شـــد تا 
تیم ها در بیســـت و چهارمیـــن دوره لیگ برتر 
خواهـــان اســـتقرار کمـــک داور ویدیویـــی در 
کشور باشـــند؛ موضوعی که باعث شد دولت 
۱۱۰ میلیـــارد تومـــان بـــرای ورود این دســـتگاه 
بـــه فدراســـیون پرداخـــت کند تا فدراســـیون 
چنـــد دســـتگاه تهیه کنـــد. بر همین اســـاس 
فدراســـیون فوتبـــال در ابتـــدای لیـــگ برتر ۲ 
دســـتگاه کمـــک داور ویدیویی را وارد کشـــور 
کرد تـــا مســـابقات لیـــگ تنهـــا با ۲ دســـتگاه 

برگزار شـــود.

حضور دو دستگاه VAR در کشور باعث شد تا 
تنها ۲ بازی تیم های اســـتقال و پرســـپولیس 
با کمک ایـــن تکنولوژی برگزار شـــود که البته 
ایـــن موضوع منجر بـــه اعتراض ســـایر تیم ها 
شـــد. این موضوع باعث شـــد تا فدراســـیون 
در فکر ورود دســـتگاه های بیشـــتری به کشور 
باشـــد که البته تعداد این دســـتگاه ها تاکنون 
بـــه عدد ۴ رســـیده اســـت کـــه در ایـــن بین با 
توجـــه بـــه صحبت های مهـــدی تـــاج، رئیس 
فدراســـیون فوتبال ۲ دستگاه دیگر در گمرک 

اســـت و هنوز ترخیص نشـــده است.
استقرار ۴ دســـتگاه VAR در کشور باعث شد 
که از هر ۸ بازی مســـابقات لیـــگ برتر ۴ بازی 
بـــا اســـتفاده از ایـــن تکنولـــوژی برگزار شـــود 
کـــه البتـــه برگـــزاری بازی های حســـاس جزو 
اولویت هـــای ســـازمان لیـــگ برای اســـتفاده 
از کمـــک داور ویدیویـــی اســـت. در این بین 
تاش فدراســـیون ورود دســـتگاه های بیشتر 
بـــه کشـــور اســـت کـــه البتـــه ایـــن اتفـــاق در 

تعداد دستگاه های VAR در فوتبال ایران به عدد 13 می رسد

 چالش بی پایان 
کمک داور ویدیویــــــی 

حال رخ دادن اســـت و فدراســـیون تاش 
می کند تـــا با خرید دســـتگاه های بیشـــتر 
لیـــگ برتر را برگزار کنـــد و صدای اعتراض 

تیم هـــا را بخواباند.
مسئولان فدراســـیون حدود یک ماه پیش 
اعـــام کردنـــد کـــه ۷ دســـتگاه VAR دیگر 
از چین وارد کشـــور می شـــود و براســـاس 

شـــنیده ها این ۷ دســـتگاه هفتـــه آینده به 
ایـــران خواهد رســـید تا تعداد دســـتگاه ها 
به ۱۳عدد برســـد. این در حالی اســـت که 
برای اســـتفاده از VAR در لیگ برتر باید ۱۵ 
دستگاه موجود باشـــد که شنیده می شود 
این اتفـــاق در لیگ بیســـت و چهـــارم رخ 
نخواهـــد داد تـــا دوبـــاره شـــاهد برگـــزاری 

چند مســـابقه بـــدون VAR باشـــیم. البته 
تنها اســـتقرار کمک داور ویدیویی چالش 
فوتبال ایران نیســـت بلکه این دستگاه ها 
نیـــاز بـــه دوربین هـــای HD دارد کـــه البته 
تاکنـــون تنها چنـــد دوربین HD در کشـــور 
وجود دارد که این تعداد اندک هم توســـط 

برخی از باشـــگاه ها تأمین شـــد.

تنها استقرار تنها استقرار 
کمک داور کمک داور 

ویدیویی ویدیویی 
چالش چالش 
فوتبال فوتبال 

ایران نیست ایران نیست 
بلکه این بلکه این 

دستگاه ها دستگاه ها 
نیاز به نیاز به 

دوربین های دوربین های 
HDHD دارد دارد

گزارش خبری

محمد محمدی سدهی
خبر نگار

تیـــم فوتبـــال نوجوانان ایران که بـــرای حضور در مســـابقات جام ملت هـــای زیر ۱۷ 
ســـال آســـیا آماده می شـــود، از ۱۰ تـــا ۱۸ آذر اردویی را در شهرســـتان رامیان اســـتان 
گلســـتان با همراهی هیأت فوتبال این اســـتان برگزار خواهد کرد. بیســـتمین دوره 
جام ملت های آســـیا در رده نوجوانان از ۱۴ تا ۳۱ فروردین در عربستان برگزار خواهد 
شـــد. بر همین اســـاس با نظر عباس چمنیان، ســـرمربی و کادرفنی، ایلیا هیجانی، 
ع، شهراد صدیق، ماهان مشابه،  ابوالفضل خلیلیان، عرفان یوســـف زاده، ماهان زار
ع، محمدسبحان بوالحســـنی، ایلیا احمدی منش، ویهان  محراب بادله، یاســـین زار
رضـــی، محمدامیـــن حســـینی، محمدرضـــا بنی تمیـــم، مرتضی علـــی بالـــدی، نوید 
بیرانونـــد، فاضـــل کریمی، مهریـــار رضانژاد، ماهان علیپور، امیرحســـین شـــجاعی، 
امیرمحمد بوســـتانی، محمدامین مهرعلیان، مهـــرداد آقامحمدی، عرفان رحیمی، 
آرتین رستمی، سلمان غفاری، علیرضا یاری نســـب، شایان سلیمانی، آرشام امیری، 
مهـــدی صحنه، علی دســـتمرزه، امیـــد قره چماقلـــو، ایلیا رحیمی، ماهان بهشـــتی، 
صابر فـــاح، ابوالفضـــل کاظمی و عرفـــان خدادادیان بـــه تیم ملی دعوت شـــدند. 
چمنیـــان اواخر آبان مـــاه تعـــدادی از بازیکنان اســـتان های مختلف را بـــه تیم ملی 
دعـــوت کرد تـــا از میان آنهـــا بازیکنـــان انتخاب شـــده در اردوهای بعـــدی نوجوانان 
ایران شـــرکت کنند. ۳۶ بازیکن دعوت شـــده به اردوی گلســـتان ترکیبـــی از نفرات 

اصلی تیم ملی نوجوانان و بازیکنان انتخاب شـــده در تســـت هســـتند.

فرزاد آشـــوبی کارشـــناس فوتبال ایران در خصوص تیم ملی گفـــت: »از لحاظ جمع آوری 
امتیـــاز و رســـیدن به هـــدف اول و اصلی که کســـب ســـهمیه جـــام جهانی اســـت خیلی 
خـــوب ظاهر شـــدیم. به نظرم یکـــی از بهترین تیم های غرب آســـیا بودیم که توانســـتیم 
صعـــود خود را خیلی زود مســـجل کنیم. از این لحاظ باید به تک تک اعضای تیم خســـته 
نباشـــید گفت و آنها را مورد ســـتایش قرار داد. دیگر خبری از بازی آســـان نیســـت. قبول 
دارم شـــرایط در گروه هـــای دیگر کمی پیچیده اســـت چون رقابت بیـــن تیم ها نزدیک به 
هم شـــده اســـت اما ما هم چیزی کم نگذاشـــتیم و تاش صد درصدی تیـــم را دیدیم که 
حـــالا صعودمان به جام جهانی قطعی شـــده اســـت.« او درباره نیمه تاریـــک تاکتیکی تیم 
ملـــی ایران تصریـــح کرد: »ما در دو بـــازی اخیر برنـــده بودیم اما خیلی راحـــت کار را برای 
خودمـــان ســـخت کردیم. گاهـــی اوقات تاکتیک هـــای تیمـــی در یک بازی چنـــان به هم 
می پیچد که شـــما می دانید روز شـــما نیســـت اما وقتـــی یک نیمه خوب هســـتید و در ۴۵ 
دقیقـــه دوم بازی را رها می کنید مشـــکل تاکتیکـــی و ذهنی پدید آمده اســـت. تیم ملی و 
هـــواداران تیم در دو بازی اخیر اذیت شـــد و این قابل توجیه نیســـت بلکـــه باید بپذیریم 
ایـــراد فنی داریـــم.« این کارشـــناس فوتبال درباره نـــگاه تعدادی از کارشناســـان فوتبال در 
خصـــوص تغییر نگـــرش فنی تیم ملـــی با تغییر ســـرمربی تصریـــح کرد: »بـــه هیچ وجه 
موافق نیســـتم! رفتن ایشان صحیح نیســـت. مشـــکل اصاً در این بخش نیست. تغییر 

نگـــرش به نوع تفکـــر بازیکن در طولانی مـــدت ربط دارد. «

جهانگیر کوثری، مجری ســـابق تلویزیون گفت: »گزارش هایی را می شنویم که سطح 
شـــغل گزارشـــگری را پایین آورده اند و به حرف هایی خاصه می شـــود کـــه مخاطب را 
خســـته می کند و حتی عده ای ترجیح می دهند بازی را بدون صدای گزارشـــگر تماشا 
کننـــد. در زمـــان ما بـــا زحمتی که خودمـــان می کشـــیدیم و تاش هـــای خودمان که 
اطاعـــات را جمع می کردیـــم، به گزارش خـــود بـــازی می پرداختیم. امـــروزه مردم از 

گزارش ها و اجراها خســـته شـــده اند. در گزارش که نبایـــد جانبداری کرد.«
او افـــزود: »گزارشـــگر موظـــف به گـــزارش بازی اســـت ولـــی گزارشـــگران حرف هایی 
می زننـــد که به تماشـــای بازی کمکی نمی کند. ســـطح فکر این دســـته از گزارشـــگران 
پایین اســـت، ســـواد کافی ندارند، تا به حال فوتبال بازی نکرده اند و اطاعات تاریخی 
کمـــی دارنـــد. اطاعات گزارشـــگران را هم بچه های ۱۴ ســـاله می دانند کـــه چگونه به 

دســـت آورند و بـــه همین دلایل کیفیت کار گزارشـــگری پایین آمده اســـت.«
کوثـــری درباره اینکه انتقادهای جـــواد خیابانی و برخی مجریـــان باعث موضع گرفتن 
تـــاج، قلعه نویی و ملی پوشـــان شـــده اســـت، تصریح کرد: »آن دســـته از کســـانی که 
علم مخالفت برداشـــته اند، ســـواد فوتبالـــی ندارند. بایـــد واقع بین باشـــید، از تاج و 
قلعه نویـــی خوش تان نمی آیـــد آن را به تیم ملی ربط ندهید. برابر کره شـــمالی ۱۰ نفره 
شـــدیم، یک پنالتی از دســـت دادیم و باز هـــم بردیم. کجا تیم ملی تا ایـــن اندازه قوی 

بوده اســـت؟ می گوینـــد گل خوردیم! گل های زده تیم ملـــی را ندیدید؟«
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